

A gold-colored chain bracelet with a complex, interlocking knot design. The bracelet features a central clasp mechanism with a small chain link extending from it. The knot pattern is intricate, with multiple strands of the chain interlaced to form a continuous, repeating knot. The clasp is a simple, rectangular bar that fits into a matching loop. A small chain link extends from the clasp, likely for adjustment or as a decorative element. The overall design is elegant and sophisticated, suitable for formal or semi-formal occasions.









摘要

金飾首飾, 金飾首飾 & k 金, 金飾首飾首飾, 金, 金, 金飾首飾

目錄:

金飾首飾首飾首飾首飾首飾首飾, 金飾首飾

1. 金飾首飾
2. 金飾首飾首飾首飾首飾,
3. 金飾首飾首飾首飾首飾,
4. 金飾首飾首飾首飾首飾

摘要:

金飾首飾首飾, 金飾首飾首飾首飾首飾首飾首飾首飾300首飾, 金飾首飾首飾首飾

金飾首飾

金飾首飾首飾首飾首飾首飾 andtrade 金飾首飾首飾8首飾首飾, 金飾首飾首飾首飾首飾
金飾首飾首飾首飾首飾首飾

目錄:

金飾24金飾首飾首飾首飾 (金飾)

金飾首飾首飾首飾首飾, 金飾首飾首飾首飾首飾首飾首飾





oem/odm □□□□□□□□□□2017□□□□□□□□

□□ (□□):	□□□□ + □□□□
□□:	a. □□□□□: □□□□□□□□□□ b. □□□□: □□□□□□□□□□□□□□□□
□□:	□: (□□□□□□□□□) b: □□8□□□□□□, □□□□□□□□□□ c: □□□□, □□□□ d: □□□□□□□□□
□□:	□□□;□□ (□□□□□) b. □□ c. □□ (□□□ & □□□□) d. □□□□: □□/□□ fob;cif□cnf □
□□□:	□□□□□□, □□□□, □□□□, □□□□□□□□, □□□□□□□□, □□□□□□□□
□□□□:	□□: 1 □□□□□□□: □□□□□□□□3-30 □□
□□:	a. □□□□~□□□□ (4-7 □□□) □□□□□□□□□□ (□□) □□: □□□□□□□□□□□□□□□□ c. □□: □□□□□□□□ (15-30 □□□□)□□□□□□□□□□□□□□□□
□□□□:	□□□□□□, □□□□□□, □□□□□□□□

0000





PACKAGE

1. OPP bag for each piece
2. Final packing with steel box or hard carton
3. Other package requested is available



opp bags



Bubble bag



carton box

SHIPMENT

1. Delivery date depends on the quantity of order, as usual, 20 days after deposit.
2. Transportation: by express, UPS/DHL/Fedex/EMS/, or you can have your own forwarder.
3. Shipment cost is according to the destination, way and total weight of merchandise.

